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          Rødovre, den 18. september 2023 

 

Referat Generalforsamling 
 

Antal deltager:  26 fremmødte ud over bestyrelsen 

 

Formanden byder de fremmødte velkommen. 

 

Punkt 1: Valg af dirigent 

 
Jan Maribo vælges som dirigent og takker for valget. Herefter gennemgås dagsordenen.   

 

Punkt 2: Formandens, kassererens og udvalgenes årsberetning 

 
Formanden får ordet til gennemgang af formandens beretning.  

(denne er sendt ud på forhånd og de primære punkter fremhæves) 

Der har været 3 fokusområdet for det forgangne år.   

- RSIK skal fremstå som en fælles forening og samarbejdet har hen over året udviklet sig 

positivt. Kunst, Ishockey og RMB har alle fælles interesser 

- Den økonomisk situation. Økonomien er grundlæggende god og viser fremgang, 

omsætning hævet med ca. 10%) 

- Kommunalt samarbejde. Der er gjort meget for at forbedre samarbejdet med 

kommunen.  

 

Herudover fokuseres på behovet for frivillig hjælp i alle former, lige nu mangler der flere 

bestyrelsesmedlemmer på Ishockey siden.  

 

Spørgsmål og bemærkninger til formandens beretning – Ingen  

 

De sportslige ansvarlige for henholdsvis Kunst og Ishockey, afgav hver deres redegørelse:  

 

Kunst – Isabella – Cheftræner gennemgik det sportslige.  

Afdelingen er vokset meget og der er en ambition om at nå 200 løbere i år. 

Der er meget positiv omtale af Rødovre rundt omkring i de andre klubber. 

Kunstens primære fokus er, at der skal være plads til bredden, men har også øget fokus på 

talenter som kan styrke eliten. 

Der er et mål om at slå Tårnby på antal deltagende løbere til FunSkate konkurrencerne.  

3 piger er udtaget til NTG gruppen 

 

Ishockey – Mikkel Ry – Udviklingschef gennemgik det sportslige.  

Ros til den nye formand for at skabe et bedre arbejdsmiljø blandt ledere og trænere. 

Rødovre deltager i mange gode turneringer rundt om i DK og har god repræsentation på 

landsholdet. 

RSIK Ishockey er en Elite klub med et breddesnit. 

40 trænere har været igennem systemet i det forgangne år, god blanding af nye og folk som 

har været med i mange år. 

Fokus på RMB-samarbejdet. Olaf har været medvirkende til at forbedre miljøet for de unge. 

Der har været arbejdet med trivsel som har været og bliver prioriteret højt. 

Sæson 23/24 – Den nye sæson byder på strukturændringer, nye årgange, samling af 

dokumentation med henblik et bedre flow på årgangene.  

Der er sat ekstra fokus på målvogtertræning, arbejdet er godt i gang. 

 

Formandens beretning blev godkendt uden bemærkninger. 
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Punkt 3: Godkendelse af regnskab 
 

Regnskabet var lagt på hjemmesiden forud for generalforsamlingen. 

Annelise gennemgik nøgletallene. 

RSIK har en relativ høj omsætning for en amatørklub – godt 4,5 millioner kr. 

Ishockeyen har en egenkapital lige nu på 225.000 kr. som er et tilfredsstillende niveau. 

Kunsten har en ekstraordinær høj egenkapital, hvilket skyldes et trænerskift i starten af 

sæsonen, som har givet nogle besparelser i forhold til budgettet. 

 

Kendte tilgodehavender blev gennemgået og er helt normalt. 

 

Klubben har en sund økonomi, men kræver hårdt arbejde for at kunne imødekomme de 

løbende ideer, som kommer ind, fra alle steder, i klubben.  

 

Regnskabet blev godkendt uden anmærkninger.  

 

Punkt 4: Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 

Formand for 2 år  

Rune Lindqvist villig til genvalg - ingen andre kandidater – Rune genvalgt  

 

Bestyrelsesmedlemmer for 2 år 

Hanne Olsen villig til genvalg      – ingen andre kandidater – Hanne genvalgt 

Thomas Frænell villig til genvalg – ingen andre kandidater – Thomas genvalgt 

Sarah Lindkilde villig til genvalg  – ingen andre kandidater – Sarah genvalgt 

 

Bestyrelsesmedlemmer for 1 år 

Elina Sørensen ønsker ikke genvalg 

 

Det betyder at der, for Ishockey afdelingen, mangler 3 bestyrelsesmedlemmer. 

Desværre dukkede der ingen kandidater op på generalforsamlingen.  

 

Bestyrelsesmedlem for 2 år (Kunst afd.) 

Nina Ringgaard villig til genvalg – Ingen andre kandidater – Nina genvalgt  

 

Punkt 5: Den nuværende sparesituation 
 

Formanden orienterede omkring de varslede besparelser. 

RSIK skulle give input til brugerbestyrelsen omkring spare initiativer, som vil få store 

konsekvenser for hele klubben. 

Tre dage senere godkender kommunen spareforslaget uden at kigge på vores input. 

Bestyrelsen indkaldes til action og det besluttes at lave så meget ”larm” som muligt. 

Argumenter fremføres på diverse medier, arbejdet med en demonstration påbegyndes m.m.  

Kommunen beder om møde d. 14. sept.  (Kunst, Ishockey og RMB deltager) 

- Kommunen forsøger at gennemhulle vores argumenter et efter et, men vi kan rimelig 

nemt tilbagevise kommunens argumenter.  

- Til sidst indser kommunen at deres spareforslag er meget problematisk for klubben 

- Den varslede lukning af Arenaen, hverdage frem til 15.30, annulleres frem til nytår 

2023 

Nyt møde aftales den 25. september, hvor man skal prøve at findes fælles fodslag for 

besparelser. 
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Kommentarer fra salen 

Ulrik – Det er et must med et nyt køle anlæg for at imødegå fremtidens krav om CO2, 

strømbesparelses krav. I 2027 strammes krav til køle anlæg.  

Spørgsmål til klubben om man er interesseret i at eje anlægget – Det kan der ikke svares på.  

 

Der opfordres til hvis nogle sidder med idéer til sparemuligheder eller evt. mulige indtægter 

som både gavner klubben og kommunen, så meld ind til bestyrelsen. 

 

Input: Kan vi høre Tårnby om de har nogle input til besparelser – Svar: der er en dialog i gang 

 

Punkt 6: Indkomne forslag 
 
Der var ikke nogen indkomne forslag. 

 

Punkt 7: Eventuelt  
 

Input fra salen (Ulrik):  

 

1) Ideen om en ny hal skal søsættes 

Kan man lave en mere kommerciel hal finansieret med ”PPP” Privat Public Partnership 

Et argument er at kommunerne ikke har råd til at drive skøjtehal (nye klima krav) 

 

Findes der en byggegrund i Rødovre – Det skal med i overvejelserne. 

En eventuel plan bør ligge klar i 2025. 

Der bliver ikke aftalt noget konkret.  

 

2) Ikke forældre trænere 

Roser for ikke at bruge forældretrænere. 

Ønske om fuldtidstrænere – FB-fodbold fremføres som eksempel. 

Svensk ishockey har lavet stor undersøgelse som beskriver, hvordan dette kan 

finansieres. 

Besværede unge, dagtilbud til skoler, børnehaver med videre kunne finansiere 

initiativet 

Fie: Kunsten har startet et projekt op, så de første erfaringer er gjort og det er svært. 

Rune: Gode initiativer, men det kræver frivillige hænder til at køre tingene i gang.  

Der bliver ikke aftalt noget konkret.  

 

Input fra salen (Nino) 

 

Der opfordres til dialog med kommunen – forsæt den gode dialog, med henblik på at sikre den 

daglige drift.  

Rune: Vi er ydmyge i forhold til besparelsen, da vi ved at der skal spare på mange andre 

vigtige steder, dog er konsekvenserne alt for store i forhold til besparelsen. 

 

Fie opfordrer til at trykke ”deltage” til demonstrationen i stedet for bare at være ”interesseret” 

Mødepligt til demonstration, men ingen tvang. 

 

Nino: Vi har en hal der er slidt ned og opfordre til en fælles arbejdsdag. Vil gerne stå for at 

indkalde.  

Rune: Vi må gerne renovere i hallen, det har vi fået lov til i forbindelse med dialogen med 

kommunen. 

 

Dirigenten tager ordet og der er ikke yderligere: 

 

Formanden takker for en god generalforsamling og afslutter. 


